

站位遷移
Stop Relocation

顧客服務熱線
Customer Service Hotline

2745 4466
www.kmb.hk



38, 80, 80X, 83X, 88X,
89C, 89D, 89X, 268C, 277X

巴士站暫時遷移

Temporary Relocation of Bus Stop

巴士站	路線38、80、80X、83X、88X、89C、89D、89X及277X 觀塘道(西行)·德福花園巴士站 路線268C 觀塘道(西行)·九龍灣站巴士站
日期	2024年11月3日
時間	請參閱下圖
原因	受道路工程影響
詳情	路線80、80X、83X、88X、89C、89D及89X: 觀塘道(西行)·德福花園巴士站將向後遷移至與11B、14、15、17及93K同站 路線38及277X 觀塘道(西行)·德福花園巴士站將前遷移至觀塘道(西行)·九龍灣站巴士站(與62X及259D同站) 路線268C 觀塘道(西行)·九龍灣站巴士站將前遷移至與62X及259D同站
Bus Stop	Routes 38, 80, 80X, 83X, 88X, 89C, 89D, 89X and 277X Telford Garden bus stop, Kwun Tong Road westbound Route 268C Kowloon Bay Station bus stop, Kwun Tong Road westbound
Date	3 November 2024
Time	Please refer to below diagram
Reason	Road works
Details	Routes 80, 80X, 83X, 88X, 89C, 89D and 89X: Telford Gardens bus stop on Kwun Tong Road westbound will be relocated backward to the bus stop of Routes 11B, 14, 15, 17 and 93K Routes 38 and 277X Telford Gardens bus stop on Kwun Tong Road westbound will be relocated forward to Kowloon Bay Station bus stop on Kwun Tong Road westbound (Observe the same bus stop as Routes 62X and 259D) Route 268C Kowloon Bay Station bus stop on Kwun Tong Road westbound will be relocated forward to the bus stop of Routes 62X and 259D

